

Wa Ying College Campus Enhancement Project
華英中學優化校園計劃









# Gesture of Appreciation 鳴謝方式

#### Appreciation Wall 銘謝牆

Nameplate will appear in different colours or sizes corresponding donation amounts.

紀念牌按捐款金額以不同顏色或大小呈現。

Sapphire Donors: 藍實石贊助人: \$10,000 - \$49,999 Amber Donors: 黄實石贊助人: \$50,000 - \$99,999 Ruby Donors: 紅寶石贊助人: \$100,000 or above 或以上

### Alumni Pass-it-on Giving Scheme 薪火相傳計劃

Alumni from the same seh may collaborate to raise funds collectively. Seh that raise over \$100,000 will be honored with their seh name displayed on the Appreciation Wall.

同屆校友可攜手合作,共同籌募善款。如該屆籌款總額超過\$100,000,社名將銘刻於銘謝牆上以示表彰。

### Sponsorship Recognition Scheme for Rooms and Facilities 場地及設施贊助計劃

An appreciation plaque will be placed in a specific room, facility, or area as a token of gratitude for your generosity. 於特定教室、設施或區域內設銘謝區牌,以表彰其慷慨支持。

#### Item 項目

Zones (e.g. Technology zone, Humanities zone, etc.) 校園區域(如科技區、人文區等) Library 圖書館 Staff Room 教員室 Facilities for classrooms & other places (e.g. e-whiteboard, chapel, etc.) 課室及其他設施(如祈禱室、電子白板等)

#### Pledge Amount 捐款金額

Donors interested in naming rooms and facilities may contact Vice Principal Ms. Cheuk Fai at 2760 7772 or via email at ch@waying.edu.hk for further details.

有意為場地及設施命名的捐款者,歡迎致電 2760 7772 或電郵至ch@waying.edu.hk與 卓暉副校長聯絡,以了解詳情。

## Double the Impact Scheme 捐款加倍計劃

Thanks to the incredible generosity of our major donors, every dollar you donate will be matched dollar-for-dollar, doubling the impact of your contribution.

感謝本校主要捐款人士的慷慨支持,您每捐出一元,將獲得一比一的配對捐款,讓您的善款發揮雙倍的影響力。

